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PROTOKÓŁ  Nr XVIII/2016 

XVIII sesji Rady Gminy Ryjewo z dnia 29 czerwca 2016 roku. 

 

Sesja odbyła się w Gminnym Ośrodku Kultury w Ryjewie. 

Sesję rozpoczęto o godzinie 15 
00

 – zakończono o godzinie 16 
10

.
    

 

XVIII sesję Rady Gminy otworzył i przewodniczył jej Pan Kazimierz Zima Przewodniczący 

Rady Gminy. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności  zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący  Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad XVIII sesji.  

Na stan  15 radnych w sesji uczestniczy 11 radnych. Nieobecni: 

- radna Bernadeta Łukaszewska; 

- radny Piotr Kurach; 

- radny Radosław Martyka; 

- radny Ryszard Patzwald. 

 

W sesji ponadto uczestniczyli: 

1. Pan Sławomir Słupczyński          - Wójt Gminy 

2. Pani Dorota Cipkowska               - Zastępca Wójt Gminy Ryjewo 

3. Pani  Małgorzata Zdunek             - Skarbnik Gminy 

4. Pani Małgorzata Kubic                - Sekretarz Gminy 

5. Pani Dorota Czerkies                   - Kierownik Referatu Organizacyjnego 

6. Pan Adam Mączyński                  - Kierownik GOPS w Ryjewie 

7. Pan Roman Zbróg     - Kierownik GOK w Ryjewie 

8. Pani Krystyna Łapacz                  - Radna Rady Powiatu Kwidzyńskiego 

9. Pan Andrzej Zwolak                    - Radny Rady Powiatu Kwidzyńskiego 

10. Pan Tomasz Świerczek                - Radny Rady Powiatu Kwidzyńskiego 

 

Ad.2  Ustalenie i zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował Radnych, iż Wójt Gminy Ryjewo wystąpił  

z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie zawarcia Porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Ryjewo a Gminą Miasta Gdańska w sprawie 

zagospodarowania przez Gminę Miasta Gdańska frakcji energetycznej wysortowanej  

z odpadów komunalnych pochodzących z terenu Gminy Ryjewo. W związku z powyższym 

Przewodniczący Rady wystąpił do Radnych z pytaniem czy mają uwagi do wniosku Wójta. 

Radni nie wnieśli uwag, wobec czego przystąpiono do głosowania zmienionego porządku 

obrad. W głosowaniu jednogłośnie  (za-11, przeciw- 0, wstrzymał się -0) przyjęto porządek 

obrad w brzmieniu: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji.  

2. Ustalenie i przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej XVII sesji Rady Gminy Ryjewo.  

4. Realizacja Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie w roku 2015. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmiany treści załącznika do Uchwały  
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Nr XXXVI/250/09 Rady Gminy Ryjewo z dnia 28 października 2009 r. w sprawie 

ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy 

oraz wysokość i warunki wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 

i godziny doraźnych zastępstw. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/65/15 Rady Gminy Ryjewo z dnia 

26 listopada 2015 r. w sprawie zatwierdzenia i przyjęcia do wdrożenia Planu gospodarki 

niskoemisyjnej Gminy Ryjewo do 2020 roku. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Planu Zrównoważonego Rozwoju Publicznego 

Transportu Zbiorowego dla Gminy Ryjewo na lata 2016-2026”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmiany w treści załącznika do uchwały  

Nr XXIV/158/13 Rady Gminy Ryjewo z dnia 8 marca 2013r. w sprawie określenia wzoru 

deklaracji o wysokości  opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  składanej 

przez właścicieli nieruchomości zamieszkałej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu  uiszczenia opłaty 

za gospodarowanie  odpadami komunalnymi.     

11. Podjęcie uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia konsultacji z mieszkańcami sołectw Gminy 

Ryjewo w sprawie nadania statutów sołectwom Gminy Ryjewo. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/84/15 Rady Gminy Ryjewo z dnia 

28 grudnia 2015 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2016. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/16/14 Rady Gminy Ryjewo z dnia 

29 grudnia 2014 roku w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Ryjewo na lata 2015 – 2024. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

i roboty budowlane przy kościele p.w. Bł. Michała Kozala w Ryjewie, zabytku 

wpisanego do rejestru zabytków. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia Porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 

Ryjewo a Gminą Miasta Gdańska w sprawie zagospodarowania przez Gminę Miasta 

Gdańska frakcji energetycznej wysortowanej z odpadów komunalnych pochodzących  

z terenu Gminy Ryjewo. 

17. Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami.  

18. Interpelacje i zapytania radnych.  

19. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

20. Wolne wnioski i informacje.  

21. Zakończenie obrad.  

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej XVII sesji Rady Gminy Ryjewo.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz Zima poinformował, że protokół z XVII sesji                  

z dnia 24 maja 2016 r. wyłożony był  do wglądu w Urzędzie Gminy w Ryjewie oraz 

opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej. Przewodniczący Rady zapytał czy są 

uwagi do protokołu. Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.  Rada Gminy Ryjewo 

przyjęła jednogłośnie protokół  z  XVIII sesji z dnia 24 maja 2016 roku. 
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Ad.4. Realizacja Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w roku 2015. 

Pani Małgorzata Kubic: Gminny Zespół Interdyscyplinarny ds. Przeciwdziałania Przemocy 

funkcjonuje od marca 2011 roku. W skład Zespołu wchodzi 13 osób reprezentujących 

instytucje niosące pomoc w sytuacjach zagrożenia życia i zdrowia członków rodzin 

doświadczających przemocy. W okresie od stycznia 2015r. do 31 grudnia 2015 r. do Zespołu 

Interdyscyplinarnego wpłynęły 22 Niebieskie Karty. Ilość zakładanych Niebieskich Kart  

z każdym rokiem ulega zwiększeniu. W 2013 roku założono 11 kart, w roku 2014 -  15 kart,  

a w 2015 roku – 22 karty. Niebieskie Karty założyły następujące instytucje: 

1. Służba zdrowia                                                             -      1 karta 

2. Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej                          -      2 karty 

3. Komenda Powiatowa Policji w Kwidzynie                  -      9 kart 

4. Posterunek Policji w Ryjewie                                       -     10 kart 

Z analizy kart wynika, że w trakcie incydentów wśród dorosłych, szczególnie pod wpływem 

alkoholu ofiarami przemocy było 3 dzieci. 1 karta dotyczyła przemocy nad dzieckiem – ojciec 

w stosunku do córki, pozostałe karty dotyczyły przemocy wśród osób dorosłych. Pięcioro 

dzieci było świadkami przemocy wśród dorosłych. Najczęściej do przemocy dochodzi pod 

wpływem alkoholu lub innych używek. W 2015 roku zakończono procedurę 18 Niebieskich 

Kart ( część z nich dotyczy ubiegłego roku), 7 kart przekazano do Prokuratury Rejonowej  

w Kwidzynie celem dalszego postępowania. Każda z założonych Niebieskich Kart wymagała 

rozpatrzenia przez grupy robocze Zespołu Interdyscyplinarnego. W zespołach roboczych 

pracowali: 

1. Kierownik Posterunku Policji w Ryjewie, 

2. Dzielnicowy Posterunku Policji w Ryjewie, 

3. Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ryjewie, 

4. Pracownicy socjalni Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ryjewie, 

5. Asystent rodzinny. 

 

We wszystkich spotkaniach grup roboczych  brali    udział funkcjonariusze Posterunku Policji 

w Ryjewie, co w znacznym stopniu  przyczyniło się do sprawnej pracy Zespołu. Pracownicy 

socjalni Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ryjewie kilkakrotnie wizytują rodziny  

w których występuje zjawisko przemocy. Rodziny te uzyskują pomoc w zakresie 

poradnictwa, często są wspomagane finansowo ze środków GOPS w Ryjewie. W 2015 roku 

odbyły się 4 kwartalne spotkania całego składu Gminnego  Zespołu Interdyscyplinarnego. Na 

spotkaniach zajmowano się  sprawami: 

- diagnozowania   zjawiska przemocy wśród dzieci i młodzieży szkolnej w Gminie Ryjewo 

dokonywanej przez rodziców i opiekunów prawnych oraz skutecznych metod 

przeciwdziałania tej przemocy, 

- podnoszenia świadomości społecznej i wrażliwości na zjawiska związane z przemocą  

w rodzinie, 

- zwiększenia skuteczności działań w zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie. 

 

Ponadto na podstawie założonych Niebieskich Kart  przedstawiono całemu składowi Zespołu 

szczegółową analizę dotyczącą wszystkich przypadków przemocy w rodzinach  za I półrocze  

i III kw. 2015 roku. Omówiono projekt „ Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za lata 2016 – 2021.  Zakupiono 

 i rozdano członkom Zespołu – przedstawicielom różnych instytucji materiały edukacyjne 

celem wyłożenia w szkołach, ośrodku zdrowia i innych instytucjach. 
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Przewodniczący Rady: Jest to trudny temat do poruszenia, ale cieszy nas, że są 

podejmowane jakieś działania w tej kwestii. Przykre jest to, że tych kart jest coraz więcej, ale 

może fakt, że  takie sprawy wychodzą na jaw zwiększa szansę, na to, że przemocy tej nie 

będzie.  

 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Pan Sławomir Słupczyński: Chciałbym korzystając z okazji obecności Pana Tomasza 

Świercza Radnego Rady Powiatu Kwidzyńskiego podziękować w imieniu zarówno moim jak 

i dyrektora Zespołu Szkół w Ryjewie oraz zawodników Gminnego Uczniowskiego Klubu 

Sportowego „Bellator”  za pomoc finansową i zakup strojów dla  drużyny na rozgrywki  

w turnieju „Szczypiorniak na Orliku”. Jest to już kolejny taki gest Pana Tomasza za który 

serdecznie dziękujemy i liczymy na wsparcie w kolejnych lata. Na Pana ręce przekazuje 

skromny upominek jak również podziękowanie podpisane przez wszystkie zawodniczki 

klubu.   

 

Pan Tomasz Świerczek: Dziękuję bardzo. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmiany w treści załącznika do uchwały  

Nr XXIV/158/13 Rady Gminy Ryjewo z dnia 8 marca 2013r. w sprawie określenia 

wzoru deklaracji o wysokości  opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałej. 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński  – Wójt Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło  11  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 11, przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XVIII/112/16 w sprawie 

dokonania zmiany w treści załącznika do uchwały Nr XXIV/158/13 Rady Gminy Ryjewo  

z dnia 8 marca 2013r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości  opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi  składanej przez właścicieli nieruchomości 

zamieszkałej. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/65/15 Rady Gminy Ryjewo  

z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie zatwierdzenia i przyjęcia do wdrożenia Planu 

gospodarki niskoemisyjnej Gminy Ryjewo do 2020 roku. 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński  – Wójt Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło  11  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 11, przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XVIII/113/16 w sprawie 

określenia metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki opłaty. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Planu Zrównoważonego Rozwoju 

Publicznego Transportu Zbiorowego dla Gminy Ryjewo na lata 2016-2026”. 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński  – Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  11  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 11, przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XVIII/114/16 w sprawie Podjęcie 

uchwały w sprawie uchwalenia „Planu Zrównoważonego Rozwoju Publicznego Transportu 

Zbiorowego dla Gminy Ryjewo na lata 2016-2026”. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmiany w treści załącznika do uchwały  

Nr XXIV/158/13 Rady Gminy Ryjewo z dnia 8 marca 2013r. w sprawie określenia 

wzoru deklaracji o wysokości  opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałej. 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński  – Wójt Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło  11  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 11, przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XVIII/115/16 w sprawie 

dokonania zmiany w treści załącznika do uchwały Nr XXIV/158/13 Rady Gminy Ryjewo  

z dnia 8 marca 2013r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości  opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi  składanej przez właścicieli nieruchomości 

zamieszkałej. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Ad.9.Podjęcie uchwały w sprawie określenia metody ustalenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty. 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński  – Wójt Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło  11  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 11, przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XVIII/116/16 w sprawie 

określenia metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki opłaty. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu  uiszczenia 

opłaty za gospodarowanie  odpadami komunalnymi.     

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński  – Wójt Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 
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Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło  11  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 11, przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XVIII/117/16 w sprawie 

określenia terminu, częstotliwości i trybu  uiszczenia opłaty za gospodarowanie  odpadami 

komunalnymi. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za 

inkaso. 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński  – Wójt Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło  11  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 11, przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XVIII/118/16 w sprawie poboru 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów 

i określenia wynagrodzenia za inkaso. Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia konsultacji z mieszkańcami sołectw 

Gminy Ryjewo w sprawie nadania statutów sołectwom Gminy Ryjewo. 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński  – Wójt Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło  11  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 11, przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XVIII/119/16 w sprawie 

zarządzenia konsultacji z mieszkańcami sołectw Gminy Ryjewo w sprawie nadania statutów 

sołectwom Gminy Ryjewo. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/84/15 Rady Gminy Ryjewo 

z dnia 28 grudnia 2015 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2016. 

Projekt uchwały odczytała Pani Małgorzata Zdunek  – Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło  11  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 11, przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XVIII/120/16 w sprawie  zmiany 

Uchwały Nr XIII/84/15 Rady Gminy Ryjewo z dnia 28 grudnia 2015 roku w sprawie 

uchwalenia budżetu gminy na rok 2016.Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/16/14 Rady Gminy Ryjewo  

z dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Ryjewo na lata 2015 – 2024.   
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Projekt uchwały odczytała Pani Małgorzata Zdunek  – Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło  11  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 11, przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XVIII/121/16 w sprawie  zmiany 

Uchwały Nr XIII/84/15 Rady Gminy Ryjewo z dnia 28 grudnia 2015 roku w sprawie 

uchwalenia budżetu gminy na rok 2016.Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy kościele p.w. Bł. Michała Kozala  

w Ryjewie, zabytku wpisanego do rejestru zabytków. 

Projekt uchwały odczytała Pani Małgorzata Kubic  – Sekretarz Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło  11  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 11, przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XVIII/122/16 w sprawie  

udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy kościele 

p.w. Bł. Michała Kozala w Ryjewie, zabytku wpisanego do rejestru zabytków. Uchwała 

stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia Porozumienia Międzygminnego pomiędzy 

Gminą Ryjewo a Gminą Miasta Gdańska w sprawie zagospodarowania przez Gminę 

Miasta Gdańska frakcji energetycznej wysortowanej z odpadów komunalnych 

pochodzących z terenu Gminy Ryjewo. 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński  – Wójt Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło  11  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 11, przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XVIII/123/16 w sprawie  zawarcia 

Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gminą Ryjewo a Gminą Miasta Gdańska  

w sprawie zagospodarowania przez Gminę Miasta Gdańska frakcji energetycznej 

wysortowanej z odpadów komunalnych pochodzących z terenu Gminy Ryjewo. Uchwała 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Ad.17. Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami.  

 

25.05 – wraz z radnym Powiatowym Tomaszem Świerczkiem i przedsiębiorcą Markiem 

Kędziorą  uczestniczyłem w spotkaniu z dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie 

trudności  transportowych na drodze 607 w związku ze zbyt małą nośnością mostu w Gurczu 

15 ton, która ogranicza możliwości rozwojowe Gurcza i Jałowca. 

30.05 -  W Kwidzynie uczestniczyłem w XXII sesji Sejmiku Województwa Pomorskiego 

która odbyła się na Sali Urzędu Miejskiego. Tematem sesji była dyskusja na temat trendów na 
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rynku pracy  oraz potrzeb i perspektyw w zakresie kształtowania sieci szkół zawodowych 

uwzględniających  potrzeby regionu.  

31.05 – Uczestniczyłem w Zebraniu Przedstawicieli Powiślańskiego Banku Spółdzielczego  

w Kwidzynie, na którym udzielane było absolutorium Zarządowi Banku. Tego dnia  

w sołectwie Jałowiec odbyło się zebranie wiejskie.  

01.06 – Odbyło się Walne Zebranie Właścicieli ZUO – Gilwa. 

02.06 –Uczestniczyłem w Ogólnopolskiej Samorządowej Debacie Oświatowej. Debata miała 

na celu wypracowanie wspólnej opinii całego środowiska samorządowego między innymi  

o tematach konsultacji prowadzonych przez MEN oraz o wprowadzonych już  

i zapowiadanych przez rząd zmianach w zakresie organizacji i finansowania zadań 

oświatowych. W spotkaniu wzięła  udział Pani minister oświaty. 

03.06 – Odbyłem spotkanie z firmą planistyczną, która przygotowuje Plan Miejscowy  

w miejscowościach Pułkowice – Klecewko. Tego dnia w Starostwie Powiatowym w 

Kwidzynie odbyło się spotkanie informacyjne dotyczące realizacji Projektu Ministerstwa 

Sprawiedliwości ,,Bezpłatna Pomoc Osobom Pokrzywdzonym Przestępstwem i Członkom ich 

Rodzin”. W  godzinach wieczornych w bibliotece w Ryjewie odbył się ,,Dzień dziecka dla 

dorosłych” 

06.06 – Rozpoczęła się kontrola RIO, która potrwa do 14 października 2016 roku. 

07.06 – W Specjalnym Ośrodku Szkolno – Wychowawczym w Barcicach odbyła się 

jubileuszowa  edycja festynu ,, Barcickie Lasy ‘’. Tego dnia w siedzibie biblioteki w Ryjewie 

odbył się wernisaż Ludmiły Igumnowej z Rosji.  

08.06 – W Starostwie Powiatowym w Kwidzynie odbyło się spotkanie informacyjne na temat 

patronackiego projektu ,,Zdolni z Pomorza – powiat kwidzyński’’ przygotowanego  

i złożonego w ramach RPOWP.  

09.06 – Odbyły się konkursy na dyrektorów SP w Straszewie i ZS w Ryjewie. 

10.06 – Odbyło się spotkanie w sprawie możliwości budowy wiatraków na terenie naszej 

Gminy. W tym dniu odbyły się uroczystości w Szkole Podstawowej w Straszewie związane  

z obchodami  święta szkoły.   

13.06 – Uczestniczyłem w podpisaniu umowy o dofinansowanie projektu pt. ,,Rewitalizacja 

linii  kolejowej nr 207 odcinek granica województwa – Malbork” planowanego do realizacji 

przez  PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. Tego dnia w Kwidzynie uczestniczyłem  

w spotkaniu z  Prezydentem RP panem Andrzejem Dudą. 

14.06 – Uczestniczyłem w uroczystych obchodach 70-lecia Szkoły Podstawowej  

w Sadlinkach. 

15.06 – W Gminie Suchy Dąb – uczestniczyłem w obchodach Dnia Eksploatatora w związku 

z podsumowaniem dwóch lat eksploatacji sieci wodociągowo – kanalizacyjnej. Tego dnia 

odbyły się uroczystości z okazji 50-lecia istnienia DPS w Ryjewie. 

18.06 – W Pelplinie uczestniczyłem w Wojewódzkich Obchodach 150-lecia Kół Gospodyń 

Wiejskich. 

20.06 – W sejmie RP uczestniczyłem w spotkaniu na temat stanu samorządności. 

21.06 – Odbyłem spotkanie z kierownikiem ZDW w Sztumie. Tego dnia z okazji 90 rocznicy 

założenia muzeum regionalnego w Kwidzynie uczestniczyłem w otwarciu wystawy ,,Kultura 

pamięci. Miłośnicy lokalnej historii” 

22.06 – W Gminie Kwidzyn odbyło się spotkanie w sprawie projektu ,, Wiślane Trasy 

Rowerowe”. 

23.06 – W urzędzie wojewódzkim wraz z zastępcą Dorotą Cipkowską uczestniczyliśmy  

w negocjacjach  projektu oświatowego, który piszemy wspólnie z firmą F5 Konsulting. 

Tego dnia  uczestniczyłem w spotkaniu podsumowującym pierwszy etap projektu gmin 

powiatu kwidzyńskiego i firmy Lacroix. W tym dniu odbyło się również posiedzenie komisji 

budżetowej  i oświatowej Rady Gminy Ryjewo. 
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24.06 – Odbyłem spotkanie z przedstawicielem firmy chcącej budować zakład przetwarzania 

odpadów biodegradowalnych w Mątkach. Tego dnia spotkałem się również z prezesem  firmy  

DS CONSULTING w sprawie koncesji na usługi przewozowe na terenie Gminy Ryjewo. 

25-26.06 – uczestniczyłem w obchodach Dni Ryjewa. 

27.06 – odbyło się posiedzenie  Komisji Rolnictwa. 

28.06 – uczestniczyłem w spotkanie z przedstawicielami Nadleśnictwa Kwidzyn w sprawie 

uregulowania spornych działek i wspólnych projektów turystycznych. W tym dniu  

uczestniczyłem również w posiedzeniu zespołu do spraw Liwy. Tego dnia spotkałem się także 

z prezesem firmy F5 Konsulting w sprawie poprawek projektu. 

30.06 – W siedzibie GOK o godz.16 odbędzie się rozprawa administracyjna dotycząca 

budowy zakładu przetwarzania frakcji biodegradalnej w Mątkach.    

Informacja stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad.18./Ad.19. Interpelacje i zapytania radnych./Ad.19. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych.  

 

Radna Barbara Wolak: W sprawozdaniu wspomniał Pan o rozmowie z dyrektorem Zarządy 

Dróg Wojewódzkich, czy ustalono już coś w sprawie chodnika na ul. Podgórnej? 

 

Pan Sławomir Słupczyński: Sprawa budowy chodnika na ul. Podgórnej jest na etapie 

przetargowej. Mamy nadzieję, że powstanie on jeszcze w tym roku. Ponadto na spotkaniu tym 

rozmawialiśmy również o prawidłowym oznakowaniu miejscowości Rudniki i Jarzębina. 

Doszliśmy do pewnego porozumienia i wskazaliśmy w terenie Panu Dyrektorowi miejsca  

w których mają te znaki się znaleźć. Wskazaliśmy również miejsca ustawienia luster 

drogowych i z wizji lokalnej wynika ewidentnie, że lustro na ul. Kopernika nie wymaga 

żadnej ingerencji a jego ustawienie jest jak najbardziej prawidłowe. Niestety kierowcy bardzo 

często nie dojeżdżają do linii stopu stąd też zarzuty, że lustro to nie spełnia wymogów.  

Wnioskowaliśmy również o montaż lustra na ul. Bocznej i w tym miejscu jak najbardziej to 

lustro powinno się znaleźć i na to wyraził zgodę Pan Dyrektor, natomiast nie ma wskazania 

do montowania lustra na ul. Kościelnej.  

 

Radna Barbara Wolak: Widać, że na ul. Zielnej po ostatnich ulewnych deszczach musiało 

być bardzo źle. Czy coś z tym będzie zrobione? 

 

Pan Sławomir Słupczyński: Wjazd na tą drogę zostanie zrobiony z płyt yomb.  

 

Ad.20. Wolne wnioski i informacje.  

 

Pan Franciszek Pielak- Sołtys Straszewa: Na jakich zasadach i kiedy będzie zbierana opłata 

za odpady przez inkasenta o której była mowa w jednej z dzisiejszych uchwał? 

 

Pan Sławomir Słupczyński: Możliwość wpłacania opłat za odpady inkasentowi jest już od 

2013 roku. Każdy kto chce może taką wpłatę zrobić  w momencie gdy inkasent spisuje stan 

licznika za wodę. 

 

Pani Krystyna Dominik:  Prośba o wycięcie krzaków przy mostku na drodze Jabłonkowej  

w Rudnikach.  

 

Pan Sławomir Słupczyński: Dobrze wytniemy.  
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Radny Marek Górecki: Proszę zgłosić usterkę lamp ulicznych na ul. Kopernika na 

wysokości posesji nr 5 oraz na ul. Nowej na wysokości posesji nr 1.  

 

Pan Sławomir Słupczyński: Zgłosimy.  

 

Pan Tomasz Świerczek- Radny Rady Powiatu Kwidzyńskiego: Chciałbym poinformować, 

iż po mojej interwencji w piątek oraz w poniedziałek na sesji Rady Powiatu przystąpiono do 

hakowania rzeki Liwy. W związku z tym będą występować zatory, dlatego proszę reagować  

i natychmiastowo zgłaszać do Starostwa. Wracając do tematu rozmowy przeprowadzonej  

z Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich to większość mostów w powiecie kwidzyńskim, 

będących pod zarządem województwa, będzie miała obniżoną nośność. Dotyczyć to może 

również dróg  z uwagi na ich zły stan, w szczególności Benowo, Jarzębina. Niestety 

stwierdzenie drogowców jest takie, że my mamy możliwość dzielności przewożonych 

towarów. Pytaliśmy o szanse remontu drogi na Jarzębinę, to niestety szans nie ma żadnych. 

Ograniczone są również środki na utrzymanie pasa drogowego. Drogi gminne i powiatowe są 

utrzymywane w lepszych standardach niż województwo w tym zakresie.  

 

Przewodniczący Rady: Na poprzedniej sesji przy okazji wizyty Dyrektora Zarządu Dróg 

Wojewódzkich rozmawialiśmy o tych problemach i na tym na pewno nie przestaniemy, bo 

jak pamiętamy przy okazji remontu drodze 607 Ryjewo-Gurcz, że ważne jest przypominanie 

się  tak i  teraz będziemy również napierać na władze wojewódzkie, aby te drogi naprawiały. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad i zbliżający się okres wakacyjny chciałbym zaprosić 

Państwa na obchody 800 -lecia parafii w Postolinie, które odbędą się 10 lipca o godz. 11.30 

jak również na kolejne obchody Plebiscytu na Powiślu, które odbędą się dnia 11 lipca  

o godz. 10.00 w Janowie.  

 

Ad.21. Zakończenie obrad.  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady  XVIII  sesji 

Rady Gminy Ryjewo. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Przewodniczący Rady  

Kazimierz Zima 

 


